
SE-RM.0012.73.2015
Protokół z posiedzenia komisji

Edukacji Kultury i Sportu

z 14 grudnia 2015 r.           

======================================================================
Prowadzący obrady: Przewodniczący komisji Andrzej Mentel 

Porządek obrad: 

 Analiza realizacji wniosków Komisji za 2015

  Stopień realizacji zadań oraz inwestycji w 2015 r. w zakresie Edukacji, Kultury
i Sportu.

 Zatwierdzenie planu pracy Komisji na 2016

 Opiniowanie materiałów sesyjnych.

 Sprawy różne.

Czas trwania posiedzenia: 0:30 (15:30 do 16:00 ) 
Frekwencja Radnych:

1. Andrzej Mentel

2. Ewa Fronczek

3. Janina Wcisło

4. Katarzyna Pilc

5. Marcin Gadecki 

Nieobecni Radni : Włodzimierz Jaros, Marian Kita, Marek Kocoń
Kierownictwo  Urzędu: Zastępca  Burmistrz  Beata  Zawiła,  Naczelnik  Małgorzata
Ochęduszko – Ludwik 
Pozostałe osoby obecne: Brak 

A. Mentel -  witam serdeczie  na posiedeniu komisji edukacji. Przeczytam porządek 
dzisiejszego posiedzenia. 

 Analiza realizacji wniosków Komisji za 2015

  Stopień realizacji zadań oraz inwestycji w 2015 r. w zakresie Edukacji, Kultury
i Sportu.

 Zatwierdzenie planu pracy Komisji na 2016

 Opiniowanie materiałów sesyjnych.
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           Sprawy różne.

Czy sa pytania do porządku? To zaczynamy od analizy wniosków za 2015, zgodnie z 
informacją  którą mamy z wydzialow , komisja skladała 5 wniosków.   

A. Mentel – pierwszy wniosek „Komisja wnioskuje o zmianę procedury realizacji zadań 
publicznych w oparciu o Program współpracy Miasta Czeladź ze stowarzyszeniami i 
organizacjami pożytku publicznego tak, aby była możliwość realizacji ww. zadań 
od stycznia do grudnia”. W odpowiedzi otrzymaliśmy  że wniosek zostanie 
zrealizowany. W grudniu br. zostaną ogłoszone otwarte konkursy ofert na realizację 
zadań publicznych, co pozwoli na ich realizację od stycznia 2016 r.  

M. Ochenduszko-ludwik – tak  tutaj  będzie ogłoszony konkurs. 

A. Mentel - Drugi wniosek ,,Komisja wnioskuje o wprowadzenie do budżetu Miasta 
Czeladź na rok 2016 kwoty na doposażenie placów zabaw przy każdym przedszkolu 
na terenie Miasta.'' w odpowiedzi mamy że wniosek nie zostanie zrealizowany ze 
względu na brak środków finansowych w budżecie Miasta na 2016 r. 

A. Mentel - Trzeci wniosek Komisja wnioskuje o finansowanie w całości obozów 
sportowych dla klas sportowych. Jednocześnie zakup strojów sportowych, butów, 
dresów itp. Uczynić finansowy krok w kierunku dożywiania dzieci z klas sportowych i 
tutaj w odpowiedzi na wniosek mamy że nie zostanie zrealizowany ze względu na 
brak środków finansowych w budżecie Miasta na 2016 r.

A. Mentel - Czwarty wniosek Komisja wnioskuje o renowację pomnika Jana 
Nepomucena w naszym mieście. W odpowiedzi mamy że zgodnie z Uchwałą Nr 
LXXV/1080/2006 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 25.07.2006 r. do dnia 15 września
żadna osoba fizyczna lub jednostka organizacyjna posiadająca tytuł prawny do 
władania zabytkiem nie złożyła do tut. Urzędu wniosku na podstawie, którego można 
udzielić dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 
budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.   

A. Mentel - Piąty wniosek Komisja wnioskuje o pełne dofinansowanie obozów dla 
klas sportowych: dziewczęta siatkówka, chłopcy koszykówka. W odpowiedzi jest że 
wniosek nie zostanie zrealizowany ze względu na brak środków finansowych w 
budżecie Miasta na 2016 r. 

A. Mentel -  dziękujemy za ten materiał, jeżeli nie ma pytań, przechodzimy do kolejnego.  
Inwestycje, mamy tutaj bardzo obszerny materiał ale to bardzo dobrze. Otwieram dyskusje, 
myślę że bez wprowadzania. Czy są pytania? To ja podsumuje, cieszę się że tak został 
przygotowany materiał, żeby pokazać jak wiele zadań realizujecie w zakresie edukacji, jest 
ich bardzo dużo. Bardzo dużo wiemy, co jest realizowane, nie mam tutaj uwag do materiału, 
jeżeli nie macie Państwo więcej pytań przechodzimy do kolejnego pkt. 
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Przechodzimy do pkt następnego zatwierdzenia planu pracy. Przygotowałem tutaj plan pracy
przeczytam. (odczyt ) w lutym materiał ten co mamy, propozycje do placówek oświatowych 
macie państwo pomysły odnośnie objazdów?

E. Fronczek – chciałabym jeszcze biblioteki dodać

A. Mentel -  możemy zaplanować 3, 4 placowki, moglibyśmy wrzucić temat funkcjonowanie 
bibliotek w czeladzi, ale na maj. Trzeba by znaleźć luźniejszy miesiąc, jeżeli mamy jechać do
bibliotek to zrobimy całą działalność bibliotek, będziemy mieć materiał plus objazd.

E. Fronczek – a świetlica środowiskowa?

A. Mentel – nie tego by za dużo było nie mieszajmy tego, we  wrześniu to  byśmy mogli  
wrzucić.

Lp. MIESIĄC TEMATYKA POSIEDZEŃ KOMISJI RADY MIEJSKIEJ

1 2 3

1

Styczeń

1. Plan imprez sportowych i kulturalnych w 2016.  

2. „Zima w mieście 2016” - plany, harmonogram imprez

3. Opiniowanie materiałów sesyjnych.

4.   Sprawy różne.

2

Luty

1. Zajęcia pozalekcyjne w szkołach. 

2. Przyjęcie do wiadomości sprawozdania z osiągnięcia wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego w placówkach oświatowych.

3. Opiniowanie materiałów sesyjnych.

4. Sprawy różne.

3

Marzec

1. Funkcjonowanie świetlic szkolnych w kontekście zwiększonej ilości 
uczniów edukacji wczesnoszkolnej.

2. .Analiza realizacji zadania „Zima w mieście 2016” 

3. Opiniowanie materiałów sesyjnych.

4. Sprawy różne.

4 Kwiecień

1. Informacja o skali zachowań ryzykownych w obszarze używania 

substancji psychoaktywnych na podstawie raportu z badań 
przeprowadzonych w szkołach podstawowych, gimnazjalnych i 
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ponadgimnazjalnych na terenie Miasta Czeladź – prezentacja.

2. Opiniowanie materiałów sesyjnych.

3.    Sprawy różne.

5

MAJ

1. Funkcjonowanie MBP w Czeladzi, objazd bibliotek. Analiza i wnioski.

2. Dni Czeladzi 2016 r 

3. „LATO w mieście 2016 r. ”- plany, harmonogram imprez

4. Opiniowanie materiałów sesyjnych.

5. Sprawy różne.

6

CZERWIEC

1. Funkcjonowanie placówek oświatowych w mieście - objazd placówek 
oświatowych SP1,2,3,7. Analiza i wnioski. 

2. Opiniowanie materiałów sesyjnych.

3.   Sprawy różne.

LIPIEC, SIERPIEŃ Przerwa wakacyjna

7

WRZESIEŃ

1. Funkcjonowanie świetlic środowiskowych na terenie Miasta – objazd 
placówek. Analiza i wnioski.

2. Dzień Edukacji Narodowej.

3. Analiza realizacji „LATO w mieście 2016 r. ”

4. Propozycje do budżetu miasta na rok 2017 w zakresie Edukacji, Kultury
i Sportu.

5. Opiniowanie materiałów sesyjnych.

6.   Sprawy różne.

8

PAŹDZIERNIK

1. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Czeladź za rok 
szkolny 2015/16. Analiza i wnioski.

2. Opiniowanie materiałów sesyjnych.

3.   Sprawy różne.

9

LISTOPAD

1. Funkcjonowanie Galerii Sztuki Współczesnej „Elektrownia” 

2. Opiniowanie materiałów sesyjnych.

3. Sprawy różne.
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10

GRUDZIEŃ

1. Analiza realizacji wniosków Komisji za 2016 r.

2. Analiza projektu budżetu na 2017 r

3. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

4. Zatwierdzenie planu pracy Komisji na 2017 r. 

5. Sprawy różne.

 Czy ktoś ma uwagi do planu pracy?  Proszę o przegłosowanie planu pracy

Za – 5

Przeciw-0

Wstrz-0 

Przechodzimy do kolejnego pkt , nie mamy uchwał dot naszej komisji. 

Dziękuję zamykam komisje. 

Protokołował 
Mateusz Bochenek

     Przewodniczący

    Andrzej Mentel     

Data napisania protokołu :4.01.2016 

Data podpisania protokołu :.........................
Data przesłania protokołu w BIP : …...........
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